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Van: 
Aan: 
Cc: 
Onderwerp: 
Datum: 
Bijiagen: 

RE: onderzoek corona achterstanden 
maandag 18 januari 2021 9:22:30 
Dijkixte 3. Aanvraag vo Ehren.pdf 

Hoi alien, 

Het klopt wat 11111 zegt, ook voor VO wordt in beeld gebracht in welke mate leerlingen 
hun achterstanden 	Daarvoor maken ze , net als in PO, gebruik van LVS-data en 
NCO. Zie ter info de onderzoeksopzet van de VU voor VO. Ook vo-scholen gebruiken 
steeds meer een LVS, zo begreep ik onlangs uit een gesprek met Cito. 

Groet, 

Van: 
Verzokielinaanda 18 • nuari 2021 8:34 
Aan: 
CC 

corona terstan 

Goedemorgen, 
Dit heeft Ria met Arie besproken. Dit is het onderzoek van de vu ivm de IOP's waar 

in haar mail ook naar verwijst. Op de website staat dat ze dit doen, ook voro VO, 
maar wellicht lastig voor VO om dit ook daadwerkelijk in kaart te brengen. 
Maar idd goed om te weten wat ze precies gaan opleveren. 

Het goede nieuws is, is dat het kabinet gisteren besloten heeft ook geld meerjarig vrij t 
e gaan maken voor de achterstanden. De brief is gisteren ook uitgegaan. Ik zoek 'm nog 
wel even op. Maar het moet nue wel echt in feb klaar zijn. Dus het beeld van de 
achterstanden moeten we ook eerder hebben. 

ik ben vrijdag en dit weekend niet meeraan jouw mail toegekomen. Kan t nog 
omilu?  

En tot slto, ik heb vrijdag nog gebeld met NJI, 	 . Zij houden ook alle 
onderzoeken bij. 1k heb hem verteid waar we mee bezig zijn. Hij gaat vandaag in zijn 
team ook bespreken wat zij kunen nbijdragen. hg de kennistafel vindt hij interessant, zij 
hebben ook een onderwijshoogleraar verbonden aan de N)I. Wellicht kan hij 
aanschuiven. 1k hoor van hem meer. En als we de datum van de kennistafel hebben, 
kunnen zij mss iig als een fly on the wall meeluisteren of zelfs dmeedoen. 

Gr 

Van: 
VerzoWili maandag 18 januari 2021 7:02 
Aan: 
CC 
Onderwerp: onderzoek corona achterstanden 

Hoi 

In het interview met Trouw van afgelopen zaterdag heeft Slob gezegd dat de VU voor 
ons in kaart brengen waar de grootste knelpunten zitten t.a.v. de opgelopen 
achterstanden agv corona, en dat dat onderzoek in maart klaar is. Volgens mij klopt dat 
niet, of hij verwijst naar een onderzoek dat ik nog niet in beeld heb O. Het lijkt me in 
leder geval belangrijk om voor het debat van volgende week scherp te hebben wanneer 
we wat krijgen. 

zou jij dat deze week op een rijtje kunnen zetten? 



Ik kreeg laatst al wel bijgevoegde mail van 	met informatie over het IOP 
onderzoek van de VU. Daar zit ook een planning bij. Daaruit begrijp ik dat er binnen dit 
onderzoek voor PO wel echt in kaart gebracht wat de opgelopen achterstanden zijn agv 
corona, maar voor VO niet. Bij het vo gaan alle onderzoeksvragen over de aangeboden 
programma's en er zit geen vraag tussen wat precies de achterstanden zijn. Ik vermoed 
omdat daar geen goede gegevens over zijn. 
Het deelonderzoek over PO met data over de opgelopen achterstanden komt volgens de 
planning pas in juli. 

Groet, 

I Senior beleidsmedewerker team Onderwijsachterstanden en Jonge Kind I Directie 
rimair n erwijs I Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 	Caminocw.n1 I 06 - 


